



Protokoll för styrelsemöte för Sjösektionens styrelse

Datum och tid: 2026-01-19 17:36

Plats: Länk

Närvarande:

Ordförande: Linnea Berggren

Vice ordförande: X

Ekonomiansvarig: Smilla Kihl

Samo: X

Arbetsmarknadsansvarig: X

Utbildningsansvarig: William Melin

Informationsansvarig: Alicia Janemalm

Arrangemangsansvarig: Henning Hedström

Formalia

§1. Mötets öppnande

Linnea Berggren förklarar att mötet öppnat klockan 17:36.

§2. Val av justeringspersoner

Mötet väljer Alicia Janemalm till justeringsperson.

§3. Eventuella adjungeringar

-

§5. Godkännande av dagordningen

Godkännes.

§6. Föregående protokoll

Publicerat.

Informationsfrågor

§7. Meddelanden

a. Ordförande

- Fått mail från Lars Telestam igen gällande att nödutgångar blockeras gång på gång. Nu flyttade han stolarna in till slumpmässigt föreningsrum. Nästa gång stängs accessen av in till Föreningskorridoren.
- Skickat adressändringar till Skatteverket innan Jul. Har ännu inte fått bekräftelse ännu.
- Påminnelse om IRR-representant. Vi behöver en till.
- Kontkata mikael coh Tord igen gällande Bunkern och Kodlos till föreningsrum
- Mailat koern och Akva som har stängts ner. Fick svar att Café C också kommer stängas ner vid nästa årskifte, vilket kommer innebära 0 serviceutbud. Kommer jobba stenhårt med detta, även nästkommande ordförande.



b. Vice ordförande

Ej Närvarande.

c. Ekonomiansvarig

- Har fått tillgång till mail och bank, så kan börja nu.
- Sektionsmärken

d. SAMO

Ej närvarande.

e. Arbetsmarknadsansvarig

Ej närvarande.

f. Utbildningsansvarig

- Senaste som hänt är under tentaveckan. En elev har meddelat att fastighetsägaren bestämt att stänga ner Kuggen under helgen, som ska vara öppen. Fått garanti från Chalmers att det inte ska hända igen.
- En annan som det small utanför salen när dem skrev tenta i äran. Skapade stor oro.
- Tal om att hyra in väktare under vissa tentaperioder. Från nästa år kommer Äran nog inte abonneras när jupiter är klart
- *Chalmersfastigheter* har meddelat att föreningar gjort saker dem inte får i sina föreningsrum. Rummen är bara abonnerade.

g. Informationsansvarig

- Sitter med vinterspelen ihop med *Alf*, slutspurten innan resan. Kommer bli så kul.

h. Arrangemangsansvarig

- Mailat med skärgårdslinjen gällande årets räkkryssning. Fått förslag på datum, antingen 5e eller 12e maj.

Beslutsfrågor

Eventuella beslutsfrågor tas upp här.

Diskussionsfrågor

Möte om gemensamt arrangemang på BastU.

Får vi boka bastun, och är det värt det? Vilken dag och vilka kan?

Behovsfrågor

Eventuella behovsfrågor tas upp här.

Mötet avslutas 18:05